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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:27 Framtiden för Västernorrlands flygplatser

Flygplatsutredningen har sedan den överlämnades till regeringen i början av 
2023 remitterats, och enligt ett svar på en skriftlig fråga i augusti 2024 
tydliggjorde infrastrukturministern att ärendet fortfarande bereds inom 
Regeringskansliet. Trots att ministern tidigare aviserat att flygplatsutredningen 
och Arlandautredningen skulle hanteras tillsammans har flera separata besked 
lämnats gällande några av de regionala flygplatserna. Glädjande nog valde 
regeringen att fortsätta trafikplikten vid Höga Kusten Airport, men 
flygplatserna Sundsvall Timrå och Örnsköldsvik väntar fortfarande på besked 
om framtiden. Detta är problematiskt både för kommunerna som ägare och för 
näringslivet. Västernorrlands län står dessutom inför omfattande investeringar 
och tillväxt, varför regeringens passivitet framstår som ett rent ointresse för vår 
del av norra Sverige. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

1. När kan Sundsvall Timrå och Örnsköldsviks flygplatser förvänta sig ett 
besked från regeringen gällande framtiden? 

2. Avser statsrådet att föra någon dialog med ägarna till ovan nämnda 
flygplatser samt näringslivet inför regeringens ställningstagande?

………………………………………

Peter Hedberg (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2024-09-20
Besvaras senast
2024-10-04


